
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 10. jan. 2023 

Klokken 17.30 – 19.30 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Line Christiansen, Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Rikke Lar-

sen, Vicki Wolff-Sørensen, Karina Fonnesbech, Lisa, Mille Thygesen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Vicky, Bernadette 

17.30-17.40 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

• Punkter fra elevrådet 

Silas og Alex vil skiftes til at deltage i SKB møderne. 

Silas informerede om mødestrukturen i elevrådet. Der afholdes møde i det store elev-

råd, en gang om måneden.  

Der er indkøbt nye borde/stole til de ældste klasser og IC. 

Hvert elevråd får et rådighedsbeløb på 30.000 kr.  

Der er indkøbt en panna bane til den store skolegård. 

Herefter forlader Silas mødet. 

 

17.40–17.50 Beslutningspunkter 

• Princip for trivsel 

SKB skal opstille pejlemærker for hvilke handlinger der skal fremme trivsel på skolen.  

Mistrivsel blandt de større elever, hvor erfaringen er at mistrivsel generelt er er en 

kendt faktor.  

Der efterlyses en handleplan, der beskriver hvordan forældrene og lærere skal agere: 

- hvis der opleves dårlig trivsel.   

- beskrive tegnene på mistrivsel.  

- hvordan læreren skal handle. 

- hvornår forældrene kan forvente at høre fra skolen 

På det kommende møde arbejdes med de punkter, en handleplan skal indeholde.  

Christian udarbejder et forslag til næste møde.  

 

17.50-18.05 Orienteringspunkter 



• Kort status på regnskab/budget 

På det afsluttede budget for 22, er der et overskud på 265.000. Overskuddet bliver au-

tomatisk overført til 2023.  

Der er udarbejdet et vejledende budget for 2023. Det er tallene fra 22 der er tilpasset 

de forskellige forventede stigninger. På SKB-mødet til februar, er budgettet yderligere 

opdateret og vil være mere retvisende. 

Som en skole i tilsyn får vi ½ mill i tilskud.  

• Skolefotografering 

SKB skal tage stilling til hvilket firma der skal varetage opgaven. SKB fastholder fortsat 

modul foto, gerne med fotografering sidst i august.  

• Trafikfarlig vej 

Der er sendt brev til Rahmbøll, da SKB vurderer at de tidligere målingerne ikke er ret-

visende. Der er foretaget nye målinger, der angiver hvilke veje der er trafikfarlig skole-

vej.  

Der nedsættes et skriveudvalg der skal beskrive de forhold der fortsat findes bekym-

rende.  Skriveudvalget består af Ditte og Christian. Brevet sendes til teknisk forvaltning 

og børn og familie.  

• Godkendelse af Ferieplan for 24/25 

Planen er godkendt.  

 

18.05-18.50 Debatpunkter 

• Bekymringsbrev/læserbrev 

Følgende bør tilføjes: 

- den uhensigtsmæssige økonomiske tildeling i SFO, hvor den elevrelaterede betalingen 

først tilføres det efterfølgende budgetår og ikke i indeværende år, hvor børnene starter.  

- der skal yderligere præciseres at de tidspunkter busserne kører på, ikke er hensigts-

mæssige. 

Skolen er begrænset i at kunne bruge egne lokale tilbud, da busserne ikke kører uden-

for skolestart og afslutning.  

 

Christian tilretter bekymringsbrevet og sender det til Borgmesteren, Børne og familie-

udvalget og TV Kalundborg.  

  

• Prioritering af ønsker fra elevråd 

Elevrådets tidligere ønsker om borde/stole og fodboldbane med hegn er indfriet.  

Ønsket om skolebod, er drøftet og SKB er positiv overfor ønsket. Elevrådet opfordres til 

at arbejde videre med ønsket og skolens ledelse vil bakke op og undersøge mulighe-

derne.  



På grund af økonomiske begrænsninger, kan faglokalerne umiddelbart ikke hovedrenoveres, 

men almindelig opfriskende vedligeholdelse, kan skolen selv forestå. 

Ønskede materialer i faglokalerne, specielt håndværk og design er fundet frem fra tidligere, så 

pt er håndværk og design lokalet veludrustet.   

18.50-19.00 Eventuelt og kort orientering fra 

• Storteam v/Camilla Drejsig: - På seneste møde gennemgik JS viften af mulige sam-

taler personalet kan indkaldes til, i forbindelse med sygefravær eller lærerens fag-

lige tilgang. 

• Pt. holdes mange ansættelsessamtaler. Det kan være svært at rekruttere, men der 

er senest blevet ansat to nye medarbejdere.  

• Et ad-hoc udvalg, sammensat af en bred gruppe medarbejdere, har kigger på per-

sonalets arbejdspladser, der gør samarbejde på tværs af afdelingerne mulig. Der 

afholdes endnu et møde, hvor 2-3 modeller fremlægges for det øvrige personale.  

• Der bliver indført ”ude sko” frie områder på hele skolen.  

• Elevråd: - Intet. 

• SFO: - DGI-certificeringen er i hus og vi skal re certificeres til foråret. Vi mangler 

at holde en certificeringsfest.  

• Inklusionscenter 

IC-klasserne er samlet på c gangen, for at skabe større sammenhængskraft. Der er 

visiteret 3 nye elever til tilbuddet. Ny medarbejder starter den 1.3.  

• Ledelsen: nye skemaer udsendes i uge 4, pga. nye medarbejdere der skal have en 

anden fagsammensætning. Svømning er startet i 3. og 4. kl med forventningsfulde 

børn. Der er planlagt med 10 undervisnings gange.   

Dimissionen falder den 22.6. kl. 17.00-19.00.  

Det kommende skoleårs planlægning er på tegnebrættet.  

• Skolebestyrelsen: -  

Opdatering af SKB-medlemmer på skolens hjemmeside. Christian opretter en tråd 

på Aula, hvor medlemmerne kan indsende de oplysninger, de ønsker offentliggjort.  

Alle ordinære møder er fra kl.17.30-19.30 

 


